
 
Z Á P I S N I C A 

 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč zo dňa 25. augusta 2016. 

 

 

 

Zasadnutie zahájené o 18:03 hod. 

 

 

Navrhnutý program: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Kontrola uznesení 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2016 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k zmene rozpočtu obce 

6. Vznik Projektovej spoločnosti – pozemky na Záhumeniciach 

7. Zmluva so Západoslovenskou distribučnou a.s. o výstavbe trafostanice 

8. PHSR obce Dojč 

9. Dotácie z rozpočtu obce – MO MS Dojč, DoLuRe Dojč 

10. Rôzne – informácia – priebeh prác na kanalizácii a rekonštrukcii ČOV, ZpS, projekt 

SPPoločne – freestylové ihrisko, zápis pozemkov pod cestu ku Kozánkovcom, projekt 

pozemkových úprav v Dojči 

           - žiadosti (K. Matula ml., 1. Záhorácky retroklub) 

11. Informácia o činnosti starostky 

12. Diskusia  

13. Uznesenia 

14. Záver 

 

Prítomní: 
 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

 

poslanci:  

 Mgr. Zuzana Macková 

 Ing. Pavol Zich 

 Ing. Svetlana Šefčíková 

 Bc. Martina Gajarová 

 Katarína Čelústková 

 Bc. Júlia Kozánková 

 

 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomní: JUDr. Mikulíková, Ing. Vician, Ing. Orság 

Prítomných:  6 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 



1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na 6. 

zasadnutí obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Vyzýva na doplnenie programu. Starostka 

zamieňa bod programu 9 za spolufinancovanie stratégie MAS Záhorie.   

 

Návrh uznesenia č. 62/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Program 7. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči, pričom bod 9. z programu sa 

nahrádza bodom  „Spolufinancovanie stratégie MAS Záhorie“. 

Hlasovanie:  

Prítomných:    6      za:  6       proti: 0         zdržali sa:0 

 

Starostka navrhuje zapisovateľku Klaudiu Habová a overovateľov – Ing. Svetlana Šefčíková, 

Mgr. Zuzana Macková 

 

Návrh uznesenia č. 63/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka, Ing. Svetlana 

Šefčíková, Mgr. Zuzana Macková – overovatelia  
Hlasovanie:  

Prítomných: 6         za:  6       proti: 0         zdržali sa:0 

 

2. bod programu: Kontrola uznesení 

Starostka číta plnenia uznesení z minulých zastupiteľstiev. Konštatuje, že v apríli sa uzniesli, že 

riaditeľ ZŠ s MŠ bude predkladať správy o hospodárení. Neboli také, aké sme požadovali. Dali 

sme vzor, podľa ktorého to majú vypracovať. Teraz predložil správu za 1. polrok 2016. Dňa 

27.06.2016 obec uzatvorila zmluvu o výkupe olejov, ďalšie uznesenie bolo o nesúhlase 

s odpredajom pozemku pani Kužlíkovej, trocha sa nám to vypomstilo a pani Kužlíková odmietla 

podpísať vecné bremeno na trafostanicu. Starostka informuje, že bola podaná žiadosť o úver na 

ŠFRB. Bližšie informácie k ŠFRB v inom bode. Ing. Vámoš nebude robiť úpravu územného 

plánu, nakoľko sa naskytla nižšia ponuka. Dala sa zapísať cesta ku Kozánkovým. Všetky ostatné 

uznesenia sa brali na vedomie.   

 

Návrh uznesenia č. 64/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie  

kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich obecných zastupiteľstiev 

Hlasovanie:  

Prítomných:  6        za: 6        proti:0          zdržali sa:0 

 

3. bod programu: Voľba návrhovej komisie 
Starostka navrhuje členov návrhovej komisie – Bc. Martina Gajarová, Bc. Júlia Kozánková 

 

Návrh uznesenia č. 65/2016/UObZ  

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zložení Bc. Martina Gajarová, Bc. Júlia Kozánková  

Hlasovanie:  

Prítomných: 6         za: 6        proti: 0         zdržali sa:0 

 



4. bod programu: Zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2016 

Starostka dáva slovo hlavnému kontrolórovi. Rozpočet bol prerokovaný na porade a konštatuje, 

že bežné príjmy sa zvyšujú o 22.878,00 €, bežné výdavky sa zvyšujú o 28.147,00 €, kapitálové 

príjmy sa zvyšujú o 220.000,00 €, kapitálové výdavky sa zvyšujú o 229.400,00 € a príjmové 

finančné operácie o 5.725,00 €. Celkové rozpočtované príjmy sa zvyšujú o 248.603,00 € 

a celkové výdavky o 257.547,00 €. Hlavný kontrolór konštatuje, že výsledok hospodárenia je vo 

výške 15.830,31 € čo je o 29.126,00 € menej ako plánovaný stav.  

 

Príchod poslankyne JUDr. Mikulíkovej o 18:14 hod.   

Prítomných poslancov: 7 

 

5. bod programu: Stanovisko hlavného kontrolóra k zmene rozpočtu obce 

Hlavný kontrolór súhlasí s rozpočtom a konštatuje, že je v súlade so zákonom a zároveň 

odporúča ho schváliť.  

 

Návrh uznesenia č. 66/2016/UObZ  

ObZ v Dojči  berie na vedomie: 

stanovisko hlavného kontrolóra k 4. zmene rozpočtu v roku 2016 

Hlasovanie:  

Prítomných:  7        za:  7       proti: 0         zdržali sa:0 

 

Návrh uznesenia č. 67/2016/UObZ  

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Navrhovanú 4. zmenu  rozpočtu obce na rok 2016: 
Schválený rozpočet 1. úprava 2. úprava 3. úprava 4. úprava 

Bežné príjmy  742,210.00  712,210.00 712,210.00 714,264.00        737,142.00 

Kapitálové príjmy            0.00             0.00 422,263.00 422,899.00        642,899.00 

Príjmové fin. operácie              150.00          150.00            36,386.00   38,086.00          43,811.00 

Celkové príjmy               742,360.00   712,360.00       1,170,859.00       1,175,249.00     1,423,852.00 

      

Bežné výdavky  697,403.69  671,358.69 677,258.69 685,500.69       713,647.69 

Kapitálové výdavky            0.00     19,900.00 340,978.00 344,728.00        574,128.00 

Výdavkové fin. operácie            0.00             0.00 120,246.00 120,246.00        120,246.00 

Celkové výdavky  697,403.69  691,258.69        1,138,482.69       1,150,474.69     1,408,021.69 

 

Hlasovanie:  

Prítomných:  7        za:  7       proti: 0         zdržali sa:0 

 

6. bod programu:  Vznik Projektovej spoločnosti – pozemky na Záhumeniciach 

Starostka informuje o vzniku projektovej spoločnosti. Je to spoločnosť s ručením obmedzeným, 

aby sme mohli dať pozemky na Záhumeniciach ako stavebné pozemky. Boli sme oslovení 

developmentskou spoločnosťou, ktorá komunikovala s ľuďmi, ktorí súhlasia s ich návrhom. 

Pozemky – verejné priestranstvá, pozemky na občiansku vybavenosť v zmysle Územného plánu - 

po kolaudácii prejdú na obec. Pozemok nemôžu previesť na niekoho druhého, pokiaľ to 

nepodpíše starostka. Sumy budú vyplatené na tretiny. Pokiaľ by pozemky neboli na s.r.o., môže 

sa stať, že niekto zomrie, všetko by sa zastavilo a muselo by sa čakať na dedičské konanie. 

V zmysle hospodárenia musíme odsúhlasiť založenie s.r.o., základné imanie vo výške 5.000,00 € 

obec s podielom 10%, majetkový vklad obce vo výške 10.000,00 €. JUDr. Mikulíková 

konštatuje, že sa musí schváliť štatutár čiže starostka PaedDr. Slavomíra Melišová a dvaja 

členovia dozornej rady, bude to Ing. Vician a JUDr. Mikulíková.  



 

Návrh uznesenia č. 68/2016/UObZ  

ObZ v Dojči  schvaľuje : 

A) účasť v projektovej spoločnosti s ručením obmedzeným s názvom ST Development, s.r.o. , so 

sídlom: BA, Sabinovská 8, 821 02 ,  so základným imaním 5.000,- €, slovom päťtisíc EUR, v 

ktorej bude Obec Dojč spoločníkom s obchodným podielom vo výške 500,- €, slovom päťsto 

EUR, t.j. 10% základného imania. 

B) peňažný vklad do majetku spoločnosti ST Development, s.r.o. vo výške 10.000,- €, slovom 

desaťtisíc EUR. 

C) člena štat. Orgánu v osobe: PaedDr. Slavomíra Melišová a členov dozornej rady v osobách: 

JUDr. Antónia Mikulíková, Ing. Andrej Vician 

Hlasovanie:  

Prítomných:  7        za:   7      proti:  0        zdržali sa:0 

 

7. bod programu: Zmluva so Západoslovenskou distribučnou a.s. o výstavbe trafostanice 

Starostka informuje, že trafostanica bude stáť na par. č. 1283/1 vedľa pani Adamkovičovej, 

potrebujú 16 m2. Musí byť schválená zmluva o zriadení vecného bremena. Všetky finančné 

náklady bude znášať ZSE distribúcia aj vrátane vybavovania stavebného povolenia. Predajné 

cena pozemku 23,00 €/m2.  

 

Návrh uznesenia č. 69/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje : 

zriadenie zmluvného vecného bremena v prospech Západoslovenskej distribučnej, a.s., Čulenova 

6, 816 47 Bratislava 1, predmetom ktorého je povinnosť obce Dojč ako vlastníka zaťaženej 

nehnuteľnosti strpieť na časti zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom v geometrickom 

pláne. 

a) zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení;   

b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie 

a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetickej stavby  a jej odstránenia za 

podmienok  dohodnutých v zmluve, ktorá je prílohou zápisnice OZ. 

Hlasovanie:  

Prítomných:    7      za:  7       proti:  0        zdržali sa:0 

 

Návrh uznesenia č. 70/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje : 

odpredaj pozemku na vybudovanie inžinierskej stavby „SA, Dojč 11-2, TS, VNK, NNK“ 

o výmere16 m
2 

na parc. čísle 1283/1, ktorá bude slúžiť všetkým občanom k budovaniu 

elektrických rozvodov v RD a pre posilnenie elektrickej infraštruktúry pre novú výstavbu v tejto 

lokalite za dohodnutú kúpnu cenu vo výške 23,00 € za m2, v zmysle Zmluvy o spolupráci 

Západoslovenskej distribučnej, a.s. Čulenova 6, 815 47  Bratislava 1. 

Hlasovanie:  

Prítomných:   7       za:   7      proti:          zdržali sa: 

 

8. bod programu: PHSR obce Dojč 

Starostka oboznamuje prítomných, že pred rokom sa schvaľoval PHSR na roky 2014-2020, raz 

ročne sa musí prejsť ako sme tento plán plnili. V oblasti hospodárstva sme začali rozširovať 

kanalizáciu na základe dotácie z environmentálneho fondu, parkovacie miesta sme dobudovali 

v októbri 2015, v decembri sa dokončila rekonštrukcia verejného osvetlenia a vybudovali sa nové 



svetlá, starostka konštatuje, že v obci nesvietia 3 lampy, sú nahlásené ale práve firma Venimex 

robí na východnom Slovensku, starostka skúsi posúriť. V bytovej oblasti sa ohľadom nájomných 

a štartovacích bytov teraz nerobí, nakoľko to nemáme zahrnuté v rozpočte. V marci sme ukončili 

rekonštrukciu kultúrneho domu (kupovali sa nové stoly, nové kúrenie, zateplenie stropu). 

Ohľadom podpory podnikateľských priestorov sa naša webstránka priebežne aktualizuje. 

V oblasti sociálnej sa podala žiadosť na ŠFRB na výstavbu zariadenia pre seniorov, vo vyhláške 

je určená suma 525,00€/m2 a v našom projekte je 626,00 €/m2, čiže sme prekročili limit. Krátila 

by sa nám celá suma. Starostka informuje, že žiadosť stiahla a dá sa projekt prerobiť spolu s 

rozpočtom (strecha sa vymení za plechovú, podlahy by sa nechali, aj na kotloch by sa dalo 

ušetriť). V októbri bude nové verejné obstarávanie a 15.01.2017 sa podá znovu žiadosť na ŠFRB. 

V školstve bola rekonštrukcia plynovej kotolne a zlúčenie ZŠ s MŠ. V roku 2015 sa obnovilo 

členstvo v ZMOSe, starostka informuje, že v júni 2016 vyšla nová mapa Senica, je tam 9 

propagovaných obcí, sme tam aj my. V rámci športu sa vybudovalo freestylové ihrisko. V oblasti 

environmentálnej konštatuje starostka, že do zberného dvora teraz nejdeme ale v máji sme 

otvorili bývalé smetisko na bioodpad. Podrobnejšie plnenie sa nachádza v prílohe zápisnice.  

 

Návrh uznesenia č. 71/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

plnenie PHSR obce Dojč na roky 2014 -2020. 

Hlasovanie:  

Prítomných:  7        za:  7       proti: 0         zdržali sa:0 

 

9. bod programu: Spolufinancovanie stratégie MAS Záhorie 

Pani starostka hovorí, že máme možnosť dostať dotácie z ministerstva pôdohospodárstva 

a rozvoja vidieka, schválilo sa 12.000,00 € na vypracovanie stratégie. Členské MAS Záhorie nie 

je postačujúce. Nakoľko združenie nedisponuje finančnými prostriedkami v takej výške, členovia 

podľa počtu obyvateľov poskytnú sumu, obce nad 1000 obyv. dá 1.000,00 € a obce do 1000 

obyv. 500,00 €. Po refundácii nám peniaze budú vrátené späť. Prišla aj zmluva, termín je do 

konca júna 2017 a potrebujeme aby bola táto zmluva schválená.  

 

Návrh uznesenia č. 72/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje 

uzatvorenie „Zmluvy o spolupráci č. 1/2016 o združení finančných prostriedkov podľa §20a 

zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v zmysle neskorších predpisov, na účel 

predfinancovania aktivít združenia MAS Záhorie“.  

Hlasovanie:  

Prítomných:    7      za:   7      proti:0          zdržali sa:0 

 

10. bod programu: Rôzne 

- informácia – priebeh prác na kanalizácii a rekonštrukcii ČOV 

Starostka informuje prítomných, že na Kolónii sa robí kanalizácia, preukázali sa nám vysoké 

spodné vody, čím ideme vyššie tým to je horšie, potvrdili sa nám tekuté piesky. Je tam vyššia 

spotreba kameňa, navyšujú sa nám náklady, v polovici sme minuli všetok štrk a kamenivo. Na 

environmentálnom fonde musíme zdôvodniť zvýšenie nákladov. Musí sa tam urobiť geografický 

prieskum.  

Dostali sme na rekonštrukciu ČOV 220.000,00 €, spoluúčasť je necelých 16.000,00 €. Starostka 

navrhla starostovi Šajdíkových Humeniec a Štefanovu, že by sa spoluúčasť delila podľa prípojok 

v obci a nakoľko všetko starostka vybavovala. Dojč má 122 prípojok, Štefanov 318 a ŠH 190. V 



Šajdíkových Humenciach mali zastupiteľstvo a schválili uznesenie, že sa budú spolupodieľať na 

spoluúčasti. Už od začiatku júla bol problém so starostom zo Štefanova sa skontaktovať 

a stretnúť. Ak by sme nedostali dotáciu Dojč by platil 45.000,00 €, ŠH 72.000,00 € a Štefanov 

118.000,00 €. V polovici septembra sa bude odovzdávať stavenisko a konečne sa dostaneme pod 

100 %. Nakoniec vďaku starostovi ŠH p. Burdovi sme sa stretli so starostom p. Polákom, ale 

konštatoval že nemá peniaze. Nakoniec prisľúbil, že návrh prerokuje zastupiteľstvo v Štefanove. 

 

- informácia – ZpS 

Starostka konštatuje, že k zariadeniu pre seniorov a žiadosti ŠFRB sa vyjadrila skoršie.  

 

- informácia – projekt SPPoločne – freestylové ihrisko 

Starostka informuje, že gro práce na freestylovom ihrisku spravili Matej Beňák a Roman Ocelák. 

V sobotu sa bude otvárať od 12 hod., bude aj prevádzkový poriadok. Celková investícia vo výške 

12.000,00 €.  

 

- informácia – zápis pozemkov pod cestu ku Kozánkovcom 

Starostka konštatuje, že pozemky pod cestu ku Kozánkovcom sú zapísané a ešte sa musí zaplatiť 

čiastka občanom.  

 

- informácia – projekt pozemkových úprav v Dojči 

Momentálne sa ukončujú sa projekty pozemkových úprav. SHR ako pán Harnoš, Danko by sa 

mali dohodnúť, kde aké plodiny si môžu dať. Bolo zasadnutie predstavenstva. Minulý týždeň sa 

odovzdávali lesné pozemky. Od 1. novembra 2016 každý lesný pozemok musí dať do prenájmu 

alebo predloží majiteľ plán hospodárenia. Pokračovať na obci budú 5., 6. a 7. septembra. Ak sa 

nezúčastnia majitelia môže podpisovať MVDr. Kubík alebo starostka. V rámci územného plánu 

boli prekonzultované.  

 

Návrh uznesenia č. 73/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie informáciu o: 

- priebehu práce pri budovaní kanalizácie na Kolónii,  

- získaní finančných prostriedkov na rekonštrukciu ČOV 

- žiadosti na ŠFRB „Zariadenie pre seniorov“ 

- realizácii projektu SPPoločne „Freestylové ihrisko“ 

- zápise pozemkov „cesta ku Kozánkovcom“ 

- projekte pozemkových úprav v obci Dojč  

- o zmenách a doplnkoch k územnému plánu  

Hlasovanie:  

Prítomných:   7       za: 7        proti: 0         zdržali sa:0 

 

Žiadosti: 

-  Záhorácky retroklub 

Na obec prišla žiadosť na povolenie na akciu 2. ročník Auto-moto Retro zrazu na dátum 

27.8.2016, je to medzinárodný zraz techniky zo Slovenska, Česka, Maďarska, Rakúska. Začiatok 

je od 10,00 hod. Ďalej starostka číta celý program. Prebehla diskusia, či im schváliť do 03:00 hod 

ako majú v žiadosti alebo do 02:00 hod. ako ostatným. Dáva starostka návrh na uznesenie do 

02:00 hod.  

 

 



 

Návrh uznesenia č.  74/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

S akciou 1. Záhoráckeho Retro klubu na ihrisku v Dojči dňa 27.8.2016  od 10,00 h do 02,00 h . 

Ide o zraz majiteľov historických vozidiel so sprievodným kultúrnym programom. 

Hlasovanie:  

Prítomných:  7        za:   4      proti: 0         zdržali sa: 0    nehlasovali: 3 (Šefčíková, Čelústková, 

Mikulíková) 

 

Poslankyňa Ing. Šefčíková odchádza o 19:17 hod.  

Prítomných poslancov: 6 

 

- Karol Matula ml. 

Ďalšia žiadosť od Karola Matulu ml. na prenájom kultúrneho domu 15.10.2016 na retro 

diskotéku a  26.12.2016 na štefanskú zábavu.   

 

Návrh uznesenia č.   75/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

S prenájmom kultúrneho domu dňa 15.10.2016 za účelom usporiadania retro diskotéky od 20,00 

h do 05.00 h. 

Hlasovanie:  

Prítomných:  6        za:  6       proti:  0        zdržali sa:0 

 

Návrh uznesenia č. 76/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

S prenájmom kultúrneho domu dňa 26.12.2016 za účelom usporiadania štefanskej zábavy od 

20,00 h do 05.00 h. 

Hlasovanie:  

Prítomných:6           za:   6      proti:   0       zdržali sa:0 

 

11. bod programu: Informácia o činnosti starostky 

V období od 18.06.2016 do 25.08.2016 

- ohľadom ŠFRB starostka už hovorila 

- riešil sa susedský spor p. Čobánová a Kučkových, za stodolou bola obrovská skládka, začínajú 

ju odvážať, bolo tam aj miestne šetrenie 

- umývačka riadku v MŠ bola nefunkčná, zistilo sa že sa nedával zmäkčovať vody 

- starostka bola na stretnutí starostov v Dunajskej Strede 

- na VUCku sa odovzdávala monitorovacia správa za revitalizáciu  

- ohľadom zapracovania úpravy do územného plánu, starostka vykonala prieskum trhu, 

najlacnejší vychádza Ing. Krumpolec 4.740,00 € 

- začala sa riešiť kanalizácia – narazili na vysokú vodu 

- stretnutie starostov Dojč, ŠH, Štefanov a BVS ohľadom ČOV 

- riešilo sa prasknuté vodovodné potrubie „za Gajara“ 

- riešili sa vodovodné prípojky p. Bubla, Skačan a Drinka  

- ZUŠka zostáva v škole informuje starostka 

- skončila sa rekonštrukcia kotolne v ZŠ 

- zúčastnila sa stavebných konaní 

- ZSE - trafostanica na Záhumeniciach 



- starostka informuje, že p. Róbert Morávek má voči obci ešte dlh vo výške 125,98 € do 15. júla 

to malo byť zaplatené 

- uvítanie rodákov rodiny Gajarovej 

- kontrolovali sa detské preliezky – sú v poriadku, hojdačky opravené, ešte treba schodíky 

opraviť 

- komunikuje so správou ciest aby sa doplnili dopravné značky 

- pozemkové úpravy – odovzdávanie pozemkov 

- starostka informuje o úspore verejného osvetlenia, za obdobia od januára do júna 2016 suma 

3.400,00 €, od januára do decembra 2015 10.700,00 € + 1.130,00 € opravy, čiže predpokladaná 

úspora cca 5.400,00 € 

- usporiadanie cintorína – hrobových miest a nové zmluvy sa robili, starostka informuje, že treba 

oznámenie o úprave hrobového miesta nosiť na úrad aby sme mali prehľad 

- podala žiadosti na ÚPSVaR na 3 zamestnancov, ÚPSVaR hradí 95 % 

- starostka riešila väčšinou sponzorské dary na budovanie freestylového ihriska 

- zasadali poriadková, finančná a kultúrna komisia 

 

Návrh uznesenia č. 77/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

Informáciu starostky o jej činnosti v období od 18.6. do 24.8.2016 

Hlasovanie:  

Prítomných:   6       za:  6       proti:0          zdržali sa:0 

 

12. bod programu: Diskusia 

Starostka otvára diskusiu. Poslankyňa Martina Gajarová, či by sa nemohli uličky označiť 

dopravnými značkami, alebo spomaľovacie pruhy, auta strašne rýchlo prechádzajú, je to tam 

veľmi nebezpečné. Starostka odpovedá, že 30.-tka sa v obci nedá dať, dá sa iba obytná zóna, 

musí sa to poriešiť s dopravným inšpektorátom. Pani Masaryková podotýka, že by sa mohol 

urobiť chodník ku pánovi Vachovi aspoň po trojuholník, je to tam tiež nebezpečné.  MVDr. 

Kubík hovorí, že v roku 1985 bol projekt na obchvat Dojča, začiatok by mal byť niekde od 

Koválova a končil by pri Thebery mlyn. Kedy sa s tým niečo bude robiť, nakoľko je na hlavnej 

ceste strašný hluk ako na „václaváku“. Do dnešného dňa nebola podaná žiadna žiadosť. Starostka 

konštatuje, že obchvat je zaznačený od r. 2009 v územnom pláne, môže sa dať na VUCku 

žiadosť, ale neurobia nám ho, nakoľko nemajú finančné prostriedky. Pán Kubík, že aspoň nech to 

tam je podané. A ešte dotaz od p. Kubíka, či by sa nespravila protihluková clona pri potoku 

(mostu), je to obytná zóna, nie je to nákladné alebo výkladné stanovisko. Pani Masaryková 

konštatuje, že pri Šanderoch je chodník zarastený zelinou až po kolená, nedá sa ani prejsť. Pani 

Chropúvková či by sa nedal očistiť pozemok vedľa Grunvalských. MVDr. Kubík hovorí, že 

počul v rádií, že slovenskí branci, že sú „kotlebovci“, že obec má vybudovaný záchod za 

65.000,00 a „kotlebovci“ im čistia potok. Starostka informuje, že dostala ponuku od p. Zelenku 

na tieto dobrovoľnícke služby. Nebolo to štandardné občianske združenie, nič nepropagovali. 

Prišlo 5 chlapcov a čistili potok zadarmo celé doobedie. Starostka im zabezpečila občerstvenie, 

z obce neprišiel nikto pomôcť. Potom neskôr volal starostke nejaký pán, že prečo podporuje naša 

obec extrémizmus bol to pán z denníka SME. Starostka zostala v šoku, že boli čistiť potok 

a nepropagovali žiadne znaky. A v médiách bolo propagované, že pred 3 rokmi sa urobil záchod 

za 65.000,00 € a na čistenie potoka obec nemá peniaze. Starostke bolo povedané, aby sme sa 

bránili a podali trestné oznámenie.  

 

13. bod programu: Uznesenia 



Starostka vyzýva poslankyňu Bc. Kozánkovú aby prečítala uznesenia. 

14. bod programu: Záver 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zasadnutie ukončené o 20:22 hod.  

Najbližšie stretnutie bude 13.10.2016.  

 

 

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová ................................................................................. 

 

 

 

Overovatelia: Ing. Svetlana Šefčíková ................................................................................. 

 

 

 

                       Mgr. Zuzana Macková ................................................................................ 

 

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová   ................................................................................ 

 

 

 

 

 

 

 

 


